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	What is it?
	ما هو؟

	Part of the “Autonomous Learning Skills” component, Dictionary Skills activities are skills associated with the correct use of a dictionary.
	جزء من " مهارات التعلم المستقل " ، إن أنشطة مهارات القاموس هي مهارات مرتبطة بالاستخدام الصحيح للقاموس.

	Students are expected to be able to use a dictionary to find word definitions, word class, informal vs. formal use, synonyms and antonyms.
	من المتوقع أن يتمكن الطلاب/الطالبات من استخدام القاموس لإيجاد تعريفات الكلمات وأقسام الكلمات والاستخدام غير الرسمي مقابل الاستخدام الرسمي والمترادفات والمتضادات.

	A two page selection of each letter of the alphabet from a dictionary has been provided as part of the supplementary materials, for use by both the instructor and student.
	تم توفير مجموعة مختارة من صفحتين لكل حرف من الحروف الأبجدية من القاموس كجزء من المواد التكميلية، للاستخدام بواسطة المعلم والطالب.

	Instructor’s Responsibility
	مسؤولية المدرس/ة

	Guide students to use a dictionary by giving them selected words from the sample dictionary pages in the supplementary materials for them to look up the target dictionary items.
	توجيه الطلاب إلى استخدام القاموس من خلال اختيار كلمات من صفحات القاموس التي تم اختيارها في المادة التكميلية لهم للبحث عنها في القاموس 

	Test students in-class on their ability to look up words in the sample dictionary pages.
	اختبار قدرة الطلاب في الصف على البحث عن الكلمات في صفحات القاموس.

	Help learners identify and differentiate between definitions, word class, synonyms-antonyms, and whether the target vocabulary is part of formal or informal language.
	مساعدة الطلاب على تحديد والتمييز بين التعاريف، وأقسام الكلمات ، والمترادفات والمتضادات ، وما إذا كانت المفردات المستهدفة هي جزء من لغة رسمية أو غير رسمية.

	Direct learners to complete the online Dictionary Skills activity.
	توجيه الطلاب لاستكمال النشاط مهارات القاموس على الانترنت.

	Student’s Responsibility
	مسؤولية الطالب/ة

	Work in-class with the instructor on developing your dictionary skills.
	العمل في الصف مع المعلم على تطوير مهاراتك في استخدام القاموس  .

	Go online to complete Dictionary Skills activities using the provided two-page selection of dictionary pages found in the Supplementary Materials (open-book).
	 إكمال أنشطة مهارات القاموس على الانترنت باستخدام التحديد المقدم من صفحتين لصفحات القاموس الموجودة في المادة التكميلية (الكتاب المفتوح).

	Multiple attempts are possible before the due date for each module.
	يمكن القيام بعدة محاولات قبل تاريخ التسليم المحدد لكل وحدة.



